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Vragen van het lid Van Veldhoven (D66) aan de Staatssecretaris van 
Infrastructuur en Milieu over de prestaties van NS (ingezonden 3 maart 2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Niet halen prestatienormen heeft consequen-
ties voor NS»?1 

Vraag 2
Hoe beoordeelt u het feit dat NS nu voor de tweede keer onderpresteert op 
vervoerscapaciteit? 

Vraag 3
In hoeverre kunnen reizigers er van op aan dat ze in geval van een boete 
voor NS deze niet in de vorm van verhoging van de prijs van het treinkaartje 
of anderszins via een omweg zelf 
betalen? 

Vraag 4
Welke stappen neemt u in overleg met NS om de vervoerscapaciteit zo snel 
mogelijk op het juiste niveau te brengen? 

Vraag 5
Bent u het eens met de stelling dat bij een gebrek aan vervoerscapaciteit in 
het openbaar vervoer mensen geprikkeld worden de auto te nemen? Kunt u 
onderbouwen waarom wel/niet? 

Vraag 6
Kunt u reflecteren op de stelling «De reiziger staat niet op één als NS 
enerzijds winst maakt en managers met tonnen ontslagvergoeding laat 
vertrekken en anderzijds zijn prestatienormen niet haalt»?

1 http://www.nu.nl/politiek/4503324/niet-halen-prestatienormen-heeft-consequenties-ns.html
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